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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb den 21 maj 2019, Kolmården. 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Jimmy Steen, Niklas Strand Karlsson, Ulrika Strand, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 20190416och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Ekonomin i balans vid dags dator har vi 8000 på kontot, välten är nu fullt betald. 

Medlemsavgifter börjar rulla in. 

§ 7 FIRMATECKNARE FÖR FÖRENINGEN 
Styrelsen beslutade att firmatecknare för föreningen ska vara: 

Olof Classon,  

Ulrika Strand, 

Jimmy Steen,  

Dessa ska kunna teckna firman var för sig 
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§ 8 STATUSRAPPORT 

BANGRUPPEN  
Banorna är nu iordninggjorda och öppna för spel. 

VATTENGRUPPEN  
Vattnet påsatt till banorna, fortsatt dialog med Nodra för att få till avtal 

§ 9 SPONSRING 
Har inte hört något från Era, en sista kontroll görs mot kontot för att se om de betal, om inte så avslutar vi vår relation 

med dem. 

§ 10 ÖVRIGA FRÅGOR 
 Förfrågan inkommit från Bengt Lans om att köpa utrustning så som nätstolpar mm. Styrelsen beslutade att 

tacka nej för erbjudandet så vi inte har behov av mer utrustning. 

 Niklas tar kontakt med NTK för att se om de behöver hjälp vid Holmen Cup (Använda banorna) 

 Niklas kollar upp om vi kan få hit lite cyklar så deltagare vid tävlingar/cuper kan låna dem. 

 Vi har fått en ny kontakt från PRO. Claes Blom claes.A.blom@gmail.com 

 Vi behöver köpa in mera grus. Vi kollar om vi får köpa från NTK. Jimmy tar kontakt med någon från 

tennisbanorna vid anstalten ang deras grus. 

 Styrelsen föreslog en typ av cup för företagen i Kolmården cupen kommer att heta Bolistcup 

 Grolls sponsrar med piké, KTK står för tryck.  

 Fixa en fest där pengarna oavkortat går till klubben. 

 Poängturnering tex på söndagar 18.00-20.00. Då kan spelare bara dyka upp och behöver inte ha med någon 

motståndare/medspelare. Föranmälan gäller. 

§ 11 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  
Nästa styrelsemöte är den 18 juni kl 19.00 I klubbhuset. 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Ordförande Olle Classon      Sekreterare Elin Sjölander 

 

Justeras Tobias Hellsing 
 


